
Referat fra bestyrelsesmøde den 14/8 2023 kl. 19.00 i Rytterstuen 
 
 

1) Mødedeltagere: Suzanne, Mia, Lisbeth, Lea, Michelle 
 
 

2) Afbud fra: Marlene 

Ordstyrer:  

Referent: Michelle 

3) Godkendelse af dagsorden.  
 

4) Godkendelse af referat fra sidste møde.   
 

5) Nyt fra udvalg  
 

a. Økonomiudvalg: - 
 

b. Sponsorudvalg: - 
 

c. Stævneudvalg: -        
 
d. Opstalderudvalg  

 

- Maria og Ulrikke har sendt bestyrelsen et forslag angående at opstalderne skal kunne betale 
for en basisboks og selv sørge for foder og wrap/hø.  
Dette forslag kan af praktiske grunde desværre ikke imødekommes. Mia formulerer et svar 
og sender det til Maria og Ulrikke.  
 

- Opdatering på opstaldere: Der kommer tre nye opstaldere omkring d. 1/9. Herunder en 
ponyrytter med to ponyer, en familie med en islænder og en 17-årig springrytter med en 
ponyhoppe.  
 

 

e. Hjælperudvalg.  
- Nogle hjælpere spørger, om der næste år kan holdes en ridelejr for hjælperne.  

Der snakkes om, at der skal kunne være voksne/forældre til stede. Hjælperne må gerne tage 
fat i deres forældre og udarbejde et oplæg til en ridelejr.  
Det skal være en periode, hvor hestene har fridage. 
Suzanne tager dette med på næste hjælpermøde. 

 
- Suzanne har planer om at finde ud af, hvad det koster at købe sweatshirts med tryk til hjælperne. 

Desuden sweatshirt med tryk, der kan sælges til øvrige medlemmer af Hirk. 
 
 



f. Nyt fra Driften/personale:  
- Lukket punkt. 

g. Rideskolen:  
Rideskoleheste: 
Delvist lukket punkt. 

- Der er afsat 50.000 kr. til hestekøb i regnskabet. 

- Det giver mening, at der i en periode ikke bliver sat nye ryttere på holdene, når der bliver frie 
pladser. Dette grundet hestemangel. 

Undervisere: 
Orientering: 

Cecilie Vest ny underviser om fredagen. 

Laura Kjærholt ny underviser om torsdagen og hver anden lørdag. 

Johanne Olsen ny underviser om tirsdagen. 

 
 

6) Nyt fra Kommune, Miljø, DRF og D3.(De ansvarlig for området fremlægger, hvis der er nyt 
siden sidste møde) 

 
 
 

7) Evt. 
a. New Forest forbundet har henvendt sig, da de ønsker at leje baner til afholdelse af 

Østdansk mesterskab. Dette kan lade sig gøre, men uden mulighed for opstaldning.  
Birgitte har kontakten. 

 
b. Lukket punkt. 

 
8) Næste møde d. 13.09.23 

 


